
 
Zápis č. 9/2015 ze zasedání MK Míkovice dne 10. listopadu 2015 v 18 hodin v MKZ Míkovice. 
Přítomen: Pavel Zpěvák, František Elfmark DiS., Ing. Jitka Botková, Mgr. Martina Dočekalová, 
Ing. Antonín Zpěvák, Miroslav Kolečkář, Karel Kocourek. 
Omluven: Mgr. Jana Grygarová. 
Hosté: Ing. Martin Ševčík – útvar městského architekta 
 
Program:  
1. Zahájení 
2. Územně plánovací dokumentace města 
3. Kontrola úkolů z minulého jednání 
4. Nové podněty, návrhy a doporučení  
5. Závěr 
 
Ad.1 
Jednání zahájil a řídil předseda komise pan Pavel Zpěvák. Seznámil přítomné členy s programem 
a po doplnění a odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad.2 
Komisi byla předložena dokumentace týkající se stávajícího územního plánu města a jeho uplatňování. Dále 
byly podány informace o plánovaném využití a možném vývoji zájmového území a s tím související důvody 
pro zpracování nového Územního plánu Uherské Hradiště. Vysvětlení a komentář přednesl 
Ing. Martin Ševčík z Útvaru městského architekta. K předloženému materiálu komise přijala usnesení.   
USNESENÍ č. 7/MK-Mí/10_11/2015: 

1) Zpráva o uplatňování Územního plánu Uherské Hradiště: 
Místní komise Míkovice byla se zprávou seznámena a bere na vědomí.  

2) Nový Územní plán Uherské Hradiště: 
Místní komise Míkovice doporučuje přistoupit ke zpracování nového Územního plánu Uherské 
Hradiště s možností připomínkovat jednotlivé etapy tvorby ÚP a navrhovat jeho doplnění z důvodu 
místní znalosti.  

3) Návrhy na změnu Územního plánu Uherské Hradiště:  
Místní komise Míkovice doporučuje vyhovět navrhovaným změnám v k.ú. Míkovice nad Olšavou. 
V této souvislosti komise doporučuje vzít v úvahu plánovanou rekonstrukci ulic Příkrá a Radovy a 
vypořádání odvodu vod z přívalových srážek. 

4) Územní plán obce Podolí: 
Místní komise Míkovice souhlasí se vznesenou relevantní připomínkou Města Uherské Hradiště vůči 
návrhu ÚP Podolí týkající se koncepce odvádění a čištění odpadních vod. 

Útvar městského architekta 
Ad.3 
6/9/14/MI – výstavba bezpečnostního prvku na ul. Lesní byla zahájena. 
2/5/15/MI – byl dodán přehled nákladů na realizaci veřejného osvětlení podél chodníčku ke hřbitovu. 
Finanční částka za zpracování projektové dokumentace činí 10 tisíc Kč, předpokládané náklady na realizaci 
akce 150 – 180 tisíc Kč. Komise nerozhodla o dalším postupu v této záležitosti. 
1/7/15/MI – úprava dopravního značení silnice III/05014 v ul. Na Příkopě byla zadána zhotoviteli.    
3/8/15/MI - stav skříňky hlavního uzávěru plynu na pozemku před MKZ byl posouzen na místě samém a 
předán správci náležícímu objektu (Klub kultury UH), ke sjednání nápravy. 
4/8/15/MI – prověření stavu obecní pumpy bylo zadáno, proběhne oprava a zprovoznění. 

Odbor správy majetku města 
5/8/15/MI – obecně závazná vyhláška k pořádání kulturních akcí bude vyvěšena na viditelném místě v rámci 
MKZ (vyhláška se týká veřejnosti přístupných akcí na veřejných prostranstvích). V případě zaznamenání 
rušení nočního klidu je řešení v kompetenci městského policie. 

Odbor kultury, školství a sportu 
Ad.4 
1/9/15/MI -  na základě připomínek občanů komise žádá doplnit vybavení místního kulturní zařízení 
obyčejnými věšáky na kabáty z důvodu nevyhovujícího instalovaného zařízení.    

Odbor kultury, školství a sportu 
2/9/15/MI – finanční prostředky místní komise nevyčerpané do konce roku 2015 komise požaduje převést na 
rok 2016 v souladu s pravidly pro požadavky místních komisí.   

Ekonomický odbor 
 



 
Ad.5 
Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 20:00 hodin.  
Příští zasedání komise se uskuteční 8. prosince 2015 v 18:00 hodin. 
 
 
Schválil předseda MK: Pavel Zpěvák.                           
 
Zapsala tajemnice MK: Marcela Keňová 
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